
Zápis 10/2018 ze dne  3/12/2018 – schůze výboru 
 
Přítomni: Fr. Křížek, Bc. Hladíková, Vl. Anděl, O. Šedivá, M. Slavevová, V. Borecká 
Omluven: L. Třešňáková 
 
Příští řádná schůze výboru se bude konat 7. ledna 2019  v Politických vězňů. od 17.00 hod. 
 
Program: 

Seznámení přítomných s programem na listopadovou schůzku, která se neuskutečnila: 
1. Zahr. č. 140 I. Milnerová opustila k 31.12.2018, nový nájemce A. Hrušková, vyúčtování proběhlo, viz zápis. 
2. Platby v souvislosti s budováním vodovodu: Acton, zábor pozemku Kč 2.992,- 
 Cetin, vytýčení vedení Kč 3.415,- 
 Záloha firmě Micka Kč 50.000,- 
 PRE výkopové razítko Kč 65,- 
 5 ks šachty na vodoměr Kč 11.184,- 
V současnosti máme Protokol č. 175/18 o převzetí pozemku d ze dne 01/11/2018, 
firmou Acton, ze kterého nám plyne povinnost na jaře provést osetí trav. Semenem 

 
Diskuse: 
3. S Pražskými Vodovody byla podepsána nová smlouva s platností na 2 roky, předepsané zálohy činí 

Kč 20.500,-, hradí se čtvrtletně. 1. v prosinci let. roku. Doplatek vodného činil Kč 25.735, spotřeba m3 1.645. 
4. Zhodnocena akce pokládka potrubí pro novou vodu: 

a) za účast a pomoc p. Přesličky při kopání bude jeho dlužná částka Kč 1 tis smazána. 
b) za každodenní úsilí a pomoc při celé účasti od 20-27/10 vyplatit mimoř. odměnu Kč 3 tis. panu 

O. Mertovi, dtto tajemnici. 
c) účastníci, kteří vynaložili mimoř. fyzickou pomoc dne 20/10/2018 jsou vyňati z povinnosti odprac. 

brigád v roce 2019: Pánové: Zach, Hruška, Kuchař, Dyrlák, Ing. Houfek, Chrobok, Dobosh, Voves, 
Stránský, Merta Karol, Zána, Bradáč, Kotrla, Ing. Vilím. 

d) pan Vl. Anděl doporučuje úsek od vrátek Nedokončená jih, nad vodovodem zabezpečit proti vjezdu 
aut, nejlépe osadit keři. 

5. Členům kontrol. komise snížena odměna na Kč 200,-. Byla předložena evidence účasti na výbor. schůzkách. 
6. D. Hladíková předala p. předsedovi 37 ks členských známek, které nepředala zahrádkářům. Následně si je 

vzala tajemnice s tím, že se pokusí je do konce roku předat. 
7. Tajemnice předala O. Šedivé její seznam doplněný o příjem známek na úseku Nedokon. sever. Jednalo se o 4 

čl. známky. 
8. Konstatováno, že mezi neplatiči jsou 3 zahrádkáři. Bude jim odeslán dopor. dopis s výstrahou. 
9. Úsek. důvěrníci byli poučeni, že při ukončení podnájmu je třeba, podepsat Ukončení podnájemní smlouvy 

opouštějícím majitelem. Stejně tak nový nabyvatel nemůže užívat zahrádku, aniž by neměl uzavřenu 
smlouvu se ZO ČZS. 

10. Byl diskutován přechod k FIO bance, pravděpodobně po novém roce jej uskutečníme. 
11. Parkovné pro rok 2019 bychom zařadili do účelového příspěvku s tím, že zvýšíme fin. částku tak, abychom z 

ní uhradili odvoz odpadu. Dle schválení členskou schůzí, jako i rozúčtování vody.  
12. Pan Anděl ještě nedodal odečty vody a brigády. 
13. Protože rok 2019 bude rokem volebním, obracíme se na naše členy prostřednictvím web. stránek s návrhy 

na nové členy ZO, kteří by se rádi zapojili do práce ve výboru ČZS. 
14. Paní Alena Uřinovská, po dlouhé těžké nemoci, opustila naše řady v polovině měsíce listopadu.  
15. Rozloučení se starým rokem bude 20/12/2018 v restauraci U Eriky, v Kyjích. 
 
Zapsala: M. Slavevová 


